




No. Peserta Tinjauan [ ] – [ ] – [ ]

[Cara untuk menyambung kepada tapak web Internet]

- Nombor peserta tinjauan disisipkan secara automatik ke dalam tapak web apabila peserta mengimbas kod QR dengan telefon pintar. (Untuk melakukan ini, telefon pintar tersebut mestilah dilengkapi dengan kamera dan Daum atau aplikasi NAVER.)
- Cari banci penduduk dan perumahan di tapak portal. Klik dan kemudian masukkan nombor peserta tinjauan.
- Masukkan census.go.kr ke dalam bar alamat. Pelayar akan membawa anda ke tapak tinjauan dan di sini anda mesti memasukkan nombor peserta tinjauan.

 <p>Telefon pintar (Imbasan QR)</p>	<p>1. Imbas kod QR pada halaman maklumat</p>	<p>2. Log masuk (Nombor peserta tinjauan dimasukkan secara automatik)</p>	<p>3. Penentusahan sendiri dan persediaan kata laluan</p>
 <p>Telefon pintar (tapak web)</p>	<p>1. Sambung kepada tapak web banci penduduk dan perumahan</p>	<p>3. Masukkan nombor peserta tinjauan</p>	<p>4. Penentusahan sendiri dan persediaan kata laluan</p>
 <p>Skrin PC</p>	<p>1. Sambung kepada tapak web banci penduduk dan perumahan 2. Klik “Sertai Tinjauan Internet”</p>	<p>3. Nombor peserta tinjauan</p>	<p>4. Penentusahan sendiri dan persediaan kata laluan</p>

Ulang Tahun Ke-100 Banci Penduduk

Banci 2025

Banci Penduduk dan Perumahan Ke-2

Tinjauan Internet dan telefon: 2023.10.16~10.31

Melawat tinjauan untuk isi rumah yang tidak memberikan respons: 2023.11.1~11.17

※Untuk mendapatkan maklumat lebih terperinci, sila pergi ke tapak web banci penduduk dan perumahan ([www.census.go.kr](http://www.census.go.kr))

Banci Penduduk dan Perumahan ialah statistik penting yang diperakui di seluruh negara yang digunakan sebagai data rujukan untuk mewujudkan dan menilai dasar kebangsaan, penyelidikan akademik dan pengurusan dalam sektor swasta. KOSTAT melaksanakan tinjauan rintis untuk mengenal pasti kawasan penambahbaikan dan lebih bersedia untuk Banci Penduduk dan Perumahan 2025.

Tinjauan pintar bukan bersemuka ini akan dilaksanakan antara 16 Oktober (Isnin) hingga 31 Oktober (Selasa) dan peserta akan dapat melengkapkan tinjauan melalui PC/telefon pintar ([census.go.kr](http://census.go.kr) atau kod QR) atau pusat panggilan (bebas tol 080-000-2025, 9PG~7MLM). Mereka yang melengkapkan tinjauan semasa tempoh tinjauan pintar (16 Oktober hingga 31 Oktober) akan berpeluang untuk memenangi hadiah kecil melalui cabutan bertuah.

Isi rumah yang tidak memberikan respons kepada tinjauan melalui Internet atau telefon akan menerima lawatan (bila-bila sahaja antara Rabu, 1 November hingga Jumaat, 17 November) oleh kakitangan KOSTAT yang akan melaksanakan temu bual bersemuka di rumah responden.

Berdasarkan Artikel 33 dan 34 bagi Akta Statistik, maklumat yang anda berikan akan dilindungi dengan tegas supaya ia tidak boleh digunakan untuk tujuan selain menyusun hasil tinjauan. Oleh itu, kami mengharapkan kerjasama penuh anda dalam melengkapkan tinjauan ini.

Isi rumah anda telah dipilih sebagai responden untuk tinjauan rintis ke-2 bagi Banci Penduduk dan Perumahan 2025.

Sila kaji bahagian belakang panduan untuk arahan terperinci tentang cara menyertai tinjauan.